
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 70
Ministeren bedes oplyse, hvor mange af de medarbejdere, der har været på
forskerskatteordningen fra 2001 og frem, der er blevet i landet efter ordningens
udløb. Tallene bedes opgjort fordelt på medarbejdere på ordningen med dansk
statsborgerskab og medarbejdere på ordningen, der ikke har dansk statsbor-
gerskab, samt på medarbejdere, der benytter sig af den tre-årige forskerskat-
teordning med en beskatning på 25 pct. og medarbejdere, der benytter sig af
den fem-årige ordning med en beskatning på 33 pct.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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